
Asker Tennisklubb

Protokoll - Styremøte januar 2024

Dato: 22.01.2024 20:00

Møtet ble gjennomført som et digitalt møte.

Deltagere:

Lasse Hammer
Jan Åke Waldemar Frisk
Dagfinn Mundal
Mette Freisner Johansen

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 24/1/1

Godkjenning av innkalling og saksliste

1. Styrereferater fra 2023 – Alle Som styreleder ønsker jeg at vi nå ferdigstiller de, signerer og legger
ut på nettsiden. Tenker at vi fokuserer på 2023 nå, som det styret vi er.

2. Sport – Tennisskole og annet (Daniel & Mikael)
3. Økonomi og Budsjett for 2023.

1. Gjennomgang av budsjettet as-is. Styreleder forerslår at vi gir oss selv 1 uke etter møtet til å
komme med innspill og korrigeringer. Vi bør da ha et «vedtatt» budsjett ved utgangen av
Januar. 

2. Lage plan for årsoppgjør 
4. Hall/Anlegg (Dagfinn & Daniel)
5. Videre strategi – Styret bør legge en plan for dette
6. Beslutte dato for årsmøte i Mars. 4. Annet

Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 24/1/2

Styrerefekrat legges ut på hjemmeside
Styrereferat skal ferdigstilles og signeres og sendes til kontrolkomite og legges ut på hjemmeside

Vedtak
Mette fremsender alle referater og generalforsamligsmøte med guide til at signere. Signert årsmøtereferat
fra April 2023 må også legges ut på nettsiden.
BRR trenger å få tilsendt signert årsmøtereferat for å kunne oppdatere info om styret i ATK, det som ligger
offentlig tilgjengelig på BRR idag er ikke riktig
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 24/1/3

Sport – Tennisskole og annet
I dag er 65 barn + 70 voksne påmeldt 
 
Vi vil gjerne ha flere barn og voksne. 
 
Vi ser fortsatt påmeldinger der kommer inn og håper på at det blir flere enn nå. 
Michael og Daniel tenker at gøre mere for markedsføring: Åpne dage og blie med på Trekanten og
promotere. 
 
Tennisskolen taber ikke penge på tennisskolen som det er nå. 
 
Vi har ikke kostnader på trenere der ikke brukes på trening. 
 
På formiddagstennis-treff taber penge: Vi taber 800kr om uken på det og de som spiller trenger ikke være
medlem. 
 

Vedtak
Vi må øke antallet av påmeldte barn på tennisskole hen over de kommende måneder. Trenerne skal bidra
til promoteringen: 

Ha åpne dage på tennis kluppen
Ha åpne dage på Trekanten
Komme ut på 5 skoler og promotere

 
Voksen kurs: Vi må gøre det klart for alle at det er voksen kurs fortsatt. 

Markedsføring til eksisterende medlemmer

 
Større endringer i voksenkurs skal avstemmes med Styre. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/1/4

Økonomi og Budsjett for 2023.

1. Gjennomgang av budsjettet as-is. Styreleder forerslår at vi gir oss selv 1 uke etter møtet til å
komme med innspill og korrigeringer. Vi bør da ha et «vedtatt» budsjett ved utgangen av Januar.

2. Lage plan for årsoppgjør
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Sak 24/1/5

Hall/Anlegg (Dagfinn & Daniel)
ATK status drift og vedlikehold pr 21.01.2024

Kodelås og lysstyring. Har vært noen innkjøringsproblemer med systemet, men har fungert fint etter
jul. Vi har fått innvilget kr 80.000,- fra Idrettsrådet i Asker Kommune i støtte til prosjektet.
Snøbrøyting: ABVK brøyter parkeringsplassen ved utebanene, veien inn mot klubbhuset og foran
hallen. Har fungert fint. Daniel fjerner snø foran nødutganger fra hallen. 
Rengjøring. Avtalen med ABVK fungerer bra, de rengjør på ukedager. Behov for en årlig
hovedrengjøring, Daniel og Mikael diskuter det med ABVK
Snø på taket i hallen: Estimert til å være 50cm snø på den siden av taket som vender mot
skøytebanen og ca 30 cm på den andre siden. Sammen med det regnet som er forventet å falle
denne uken kan vekten av snøen på taket bli ca 100 kg/m2. 
Taket er beregnet for 280 kg/m2 iflg Norconsult rapporten fra 2018. Vi følger situasjonen Daniel har
hatt befaring med firma 
som kan fjerne snøen på taket slik at vi er klar hvis det trengs.
Teppe i hallen: Daniel har observert at det oftere løsner i skjøtene og det oppstår løse tråder. Vil
følge med på det fremover

Pga den økonomiske situasjonen til klubben vil det bli begrenset mulighet til å investere / oppgradere
anlegg i 2024. Vi foreslår at tilgjengelige midler i
hovedsak blir brukt på hallen ettersom den er vår viktigste inntekskilde.

 
Foreslåtte investeringer / oppgraderinger i prioritert rekkefølge er:

Tak i Hallen: Har vært noen mindre lekkasjer over bane 1, men ikke noe tydelig mønster på hvor det
skjer og når det skjer. Vi ønsker å få laget en tilstandsrapport på taket av for å ha noe å gå ut fra.
Tak-kontroll og tilstandsrapport fra Protan Takforvaltning vil koste ca kr 26.000,-
Brannsikring: Vi har noe mangelfull branndokumentasjon på hallen. Kostnad for å leie inn noen til å
ta utarbeide fullstendig dokumentasjon er ca kr 70.000,-.
Brannsikring: Vurdere å koble brannalarmen i hallen til brannvesenet. Kostnad kr ??
Utebaner: Skilting på utebanene med tydelige retningslinjer for bruk og hvem som kan bruk dem.
Kostnad ca kr 5.000,-
Lys i hallen: Alle taklamper i inngang/resepsjon/garderober og korridorer er gamle med lyspærer eller
lysstoffrør. Vil fases ut så vanskelig å få fatt i. Vi må bytte til LED, vil også spare strøm. Naturlig å
kombinere med sensorstyring. Vi har hentet inn tilbud på kr 120.000,- for å bytte alle lampene i
hallen, totalt ca 70 lamper.
Resepsjonsområdet: Hva gjør vi med det?....Få inn en sponsor som kan bidra med nye møbler og
enkel oppussing?

 
Dugnadsprosjekter 2024:

Male klubbhuset og det som er tagget på ballveggen og på veggene på hallen
Diverse småreparasjoner på tribuner ved utebanenen

 
Michael: 

Padelbaner: Det er mulig at få tak i hvor vi bare skal betale for installationen. Michael undersøker
mulighetene og kostnaderne frem mot årsmøte. Opplegg må være klart 29. februar. 
Det er for mange padelbaner i bl.a. Sverige så det er mulig å få fatt i gratis baner nå.
Fundamentering og installasjon vil likevel være en betydelig kostnad. Mulig å bruke dagens bane 9 til
1 eller to padelbaner. Mikael undersøker muligheter og kostnader frem mot årsmøtet, må være klart
innen 29 Februar.  
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Vedtak

Alle større uttgifter må holdes tilbake till vi har bedre kontroll på hvordan økonomien ser ut
Michael undersøker mulighetene for at få til padelbaner og får opplegg klart innen 29. februar for at
komme med i agenda og materiale for årsmøte

Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/1/6

Videre strategi – Styret bør legge en plan for dette
Hva kan vi presentere på årsmøtet? 

Tilbakeblikk: Hva har vært de største utmaninger og hva har vi nå fått på plass
Styr på integter og utgifter 

Vision og plan for tennisskole og medlemsskap i Asker Tennis
Hall og anleggsplan: 

Opplegg til ubetjent reseption: Få arkitek til at utarbeide opplegg  
Uteanlegg 
Padelbaner
Bobbla

Årshjul med tennisskole, sociale aktiviteter, treff og dugnad 
Investeringsplan per år

Anlegg
Hall
Andre drift/utviklingsaktiviteter 

Ble medlem i styre eller valgkomite
Økonomi
Drift og anlegg 
Markesføring/sponsorer
Social 

På årsmøtet skal det gøres klart hvilke medlemskaper der er og hva det krever at har formiddagstreff og
faster timer.

Vedtak
Ovenstående agenda må vi gjøre os klar til før 20. februar so det kan gjennomleses og sendes ut 29.
februar 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/1/7

Beslutte dato for årsmøte i Mars.
Det blir d. 20 mars kl. 19.00 i kluphuset. 
 
Vi må ha på plass folk til valg komite.
 
Vi må mobilisere folk til at bli med på årsmøtet og stille opp til styre. 

Vedtak
Det blir d. 20 mars kl. 19.00 i kluphuset. 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 24/1/8

Matchi eller annet system til at administrere påmelding
Koster 150.000 NOK om året. De tar gebyr som er større end alternative platforme. 
Vi kan halvere de omkostninger med andre systemer. 
 
Matchi kan ikke selge faste timer. Det kan vårt eget setup på hjemmesiden. 
 
Vi må forenkle måten man kommer seg med på tennis i Asker. Like regler for alle. 

Vedtak
Vi vedtok at vi avventer med å gjøre endringer i banebooking systemet inntil videre
Vedtaket var enstemmig.
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